
 

Groningen, 4 maart 2024 

 
 
Reactie op subsidieregeling groepshulpen 
 

De subsidieregeling is bedoeld om de instroom van groepshulpen te versterken om de werkdruk van 
bestaande pedagogisch medewerkers te verlagen, als alternatieve methode van werving en opleiding 
en om kansen te bieden aan personen die vanwege een afstand tot de arbeidsmarkt de stap naar betaald 
werk in de kinderopvang niet kunnen maken. Als maatschappelijke kinderopvangorganisatie vinden 
we de inzet van groepshulpen om alle drie redenen van belang. We waarderen dat het kabinet hier oog 
voor heeft en organisaties (financieel) wil ondersteunen om gezamenlijk een impuls te geven aan de 
inzet van deze medewerkers. De gekozen invulling van de subsidieregeling draagt hier echter niet aan 
bij: 

1. De beperking van het aantal groepshulpen tot 1 per houder doet geen recht aan het feit dat 
grotere organisaties willen investeren om groepen kandidaten de mogelijkheid te geven binnen 
onze sector aan het werk te gaan. 

2. De koppeling met praktijkleren snappen we, maar sluit ook personen (en dan met name uit de 
groep met een afstand tot de arbeidsmarkt) uit die aangewezen zijn op andere vormen van 
training en begeleiding. 

3. Het feit dat de hoogte van het subsidiebedrag afhankelijk is van het aantal aanvragen, maakt 
dat het te ontvangen bedrag onzeker is en we er alsnog vanuit moeten gaan dat we het grootste 
deel van de loonkosten zelf moeten financieren.    

Omdat het subsidiebedrag beperkt is, zou ons advies zijn om deze in te zetten voor de financiering van 
een samenhangende aanpak voor de doelgroep mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt in een 
aantal arbeidsmarktregio’s. 
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